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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Lina Axelsson Kihlblom (S)

2021/22:1192 Kostnader för hockeygymnasieutbildningar

Aftonbladet har i en rad artiklar uppmärksammat att elever på hockeygymnasier 
som i förtid vill avsluta eller byta gymnasieutbildningar pressas på stora 
summor pengar från de inblandade klubbarna. Vänsterpartiet ser allvarligt på de 
uppgifter som framkommit. Det är redan i dag en klassfråga att kunna utöva 
organiserad idrott. Formella eller informella avgifter stänger ute ännu fler. 
Skolan och skollagens principer om utbildningens avgiftsfrihet hotas när andra 
ekonomiska intressen ges inflytande på utbildningen.

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Lina Axelsson Kihlblom:

 

Avser statsrådet att vidta några åtgärder för att garantera att Sveriges 
idrottsgymnasier inte bidrar till att det förekommer avgifter när elever väljer att 
byta eller avsluta en utbildning i förtid?

………………………………………

Daniel Riazat (V)

Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck

Från Riksdagsförvaltningen
2022-03-02
Besvaras senast
2022-03-09 kl. 12.00


